
 

Notulen Bestuursorgaan KBF 

24.8.2023. 
 

De bijeenkomst verliep hybride via Teams. 

Aanwezigen: Yanick Bos, Nicole Vyncke, Frank Stevens, Paul Verzele, Hans Kok, Sam 

De Smet, Paul Leysen, Bruno Vermeeren, Charlotte Cops (agendapunt 6), Herman De Kegel 

(notulen) 

Afwezig: Jan Cools 

Agendapunten: 

1. Goedkeuring notulen BO KBF 12.6.2023 

2. Kwartaalrapportering kostenevolutie CMBel 

3. Kwartaalrapportering begroting 2023 – 2de kwartaal 

4. Dashboard  

5. Rebranding - opties en goedkeuring budget  

6. Chaveehut – stand van zaken  

7. Chaveehut – financieringsmogelijkheden   

8. SOS-dienst 

9. EVC-procedure: situatieschets & bespreking verdere aanpak  

10. Varia: 

10.1. Bezoek secretaris-generaal AÖ (Matt Clemens) - meeting op vrijdag 22 

september 

1. Goedkeuring notulen Bestuursorgaan 12.6.2023. 

De notulen worden zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 

2. Kwartaalrapportering kostenevolutie CMBel. 

Algemeen zijn er geen grote afwijkingen t.o.v. de begroting. Het begroot budget is bijna 

helemaal benut: 

● de lidmaatschappen van de internationale organisatie zijn nagenoeg allemaal betaald 

● de Algemene Vergaderingen van de internationale organisaties zijn voorbij 

● de licenties van de atleten voor deelname aan wedstrijden, werden betaald 

● behalve voor Skyrunning zijn alle BK’s achter de rug 

3. Kwartaalrapportering begroting 2023 – 2de kwartaal. 

Een stand van zaken begroting 2023 (inkomsten en uitgaven) wordt uitgebreid toegelicht.  

Hierbij worden een aantal voorstellen en suggesties besproken. 



1 

De verwachting is een eindresultaat (zonder afschrijvingen) dat nauwelijks ‘break even’ zal 

zijn. De penningmeester adviseert het BO om een positiever resultaat na te streven voor 

2024 met het oog op eventuele latere investeringen. 

4. Dashboard. 

Het lidmaatschapsjaar 2023 wordt afgesloten met bijna 3% meer leden t.o.v. 2022 maar iets 

minder dan geraamd. 

5. Rebranding - opties en goedkeuring budget. 

In het kader van de verdere uitwerking van de KBF-communicatiestrategie werden offertes 

gevraagd voor: 

● uitwerking van de rebranding (uitvoering in 2023) 

● uitwerking campagne voor hernieuwing lidmaatschap (uit te werken in 2023 of 2024) 

● uitwerking herpositionering van het tijdschrift (uit te werken in 2024) 

De ingediende offertes, evenals de bevindingen van de betrokken KBF-medewerkers, 

worden uitgebreid besproken. 

Komen hierbij o.a. aan bod: 

● het belang van uitstraling en herkenbaarheid (gebruik van een eigen sjabloon, 

lettertype, achtergrondkleuren, enz…) zowel in het algemeen als (mettertijd) voor 

tijdschrift en/of website 

● valt de ontwikkeling van de website valt niet binnen de rebranding. Dit is een apart 

traject op basis van de mock-up voor de webpagina’s 

● de mogelijkheid tot dialoog over de ingediende offertes alsook een spreiding in de tijd 

voor de realisatie van verschillende onderdelen van de rebranding. 

Beslissingen: 

● De leden van het BO gaan akkoord met de organisatie die de algemene voorkeur 

geniet en geven opdracht om het gesprek aan te gaan over een aantal 

aanpassingen/opmerkingen 

6. Chaveehut – stand van zaken. 

Een uitgebreide stand van zaken van de geplande werken i.k.v. de brandveiligheid wordt 

becommentarieerd.  

Beslissingen: 

● De leden van het BO geven opdracht om vanaf eind september de nodige werken in 

de keuken aan te vatten.  

● De leden van het BO geven opdracht om de toelating tot exploitatie aan te vragen bij 

het FAVV. Over een totale aanpassing van de keuken beslissen na het FAVV-rapport.  

7. Chaveehut - scenario’s verbouwingen en financiering. 

Het BO besprak enkele opties voor de Chavéehut om de geïnventariseerde noden te 

realiseren in de huidige hut en eventuele aan/verbouwingen. 
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De architect, Charlotte Cops, maakte twee schetsen als basis voor gesprekken met de 

gemeente en de provincie. Op basis van het resultaat van dit overleg kunnen de plannen van 

verder gecontretiseerd worden. 

Feedback op de invulling van de plannen en een goede input voor de architect is wenselijk. 

Voor deze verbouwingen dienen hoe dan ook bijkomende financiële middelen gezocht en 

gevonden. In aanloop naar de bijeenkomst ontvingen de bestuurders een document waarin 

3 financieringsmogelijkheden nader worden toegelicht. 

Deze 3 mogelijkheden worden heel uitgebreid besproken. 

Beslissingen: 

● De leden van het BO geven input of reacties door aan Paul Leysen (Nicole Vyncke 

in CC) met het oog op de verdere invulling van de geschetste bouwvolumes. 

8. SOS-dienst. 

Een medewerker van de SOS-dienst gaf te kennen na eind 2023 verder engagement te 

stoppen. N.a.v. hiervan werden de andere medewerkers bevraagd over hun engagement en 

ervaringen. 

Daaruit bleek dat: 

● er weinig oproepen zijn die onmiddellijk actie vereisen 

● de SOS-medewerkers deze dienst in stand willen houden vanuit het belang van de 

veiligheid in de bergsport èn als service naar de leden (bereikbaarheid van KBF) 

● er een akkoord is over een oproep naar nieuwe medewerkers 

Beslissing: 

● bevraging clubs naar kandidaat-medewerkers SOS-dienst op basis van een 

profielomschrijving  

9. EVC-procedure. 

Het BO keurde op 17.4.2023 een EVC-procedure goed. Deze werd gezien als een 

uitzonderingsmaatregel voor mensen die sportkader willen worden maar hun diploma en/of 

ervaring elders verworven hebben. 

Deze procedure werd voor het eerst toegepast in juni. Vanuit deze ervaring worden een 

aantal voorstellen gedaan voor het bijsturen van de huidige procedure: 

● de procedure betalend maken omwille van bv. het inhuren van expertise 

● ruimte geven voor het invoeren van een mondelinge en/of schriftelijke proef 

● geen beperking van tijdsduur van het gesprek 

● bij de procedure geen strikte timing hanteren, wel een maximale doorlooptijd 

● geen beroepsprocedure voorzien (omwille van het beperkt aantal KBF-experts die 

een oordeel kunnen vellen) 

Tevens werd een klacht ingediend over de eerste toepassing van de EVC-procedure: 
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● vanuit de betwisting van de competentie van de jury om een oordeel te vellen, wordt 

de inhoudelijke uitspraak van de jury door de EVC-aanvrager betwist 

● door het niet volgen van de vooropgestelde procedure wordt de wijziging ervan door 

de EVC-aanvrager betwist 

Beslissingen: 

● i.v.m. de ingediende klacht wordt de jury opgedragen de procedure over te doen zoals 

oorspronkelijk voorzien en de aanvrager hierover in te lichten 

● de voorgestelde aanpassingen aan de EVC-procedure worden goedgekeurd mits 

volgende aanpassingen: 

● termijn waarbinnen een beslissing dient te worden genomen: wordt 4 

maanden i.p.v. 3 

● bij afwijzing van de aanvraag kan pas na 2 jaar (obv kalenderdag) een nieuwe 

aanvraag worden ingediend 

● de aanpassingen gelden vanaf de uitspraak van de jury m.b.t. het ingediende dossier 

en worden duidelijk gecommuniceerd naar de clubs via de geëigende kanalen 

(nieuwsbrief voor bestuurders + vermelding op de RvCA)  

10.  Varia. 

10.1. Bezoek secretaris-generaal AÖ. 

De nodige afspraken worden gemaakt voor aanwezigheid van KBF-bestuurders n.a.v. 

het bezoek van de AÖ-secretaris-generaal Matt Clemens (21.9 - 24.9). 

 
Volgende bijeenkomst: maandag 11 september om 19:30 u. op het secretariaat te 

Zwijndrecht 


